
 
 

1 
 

Protokół Nr  25/2022 

ze wspólnego posiedzenia komisji stałych Rady Gminy Sejny 

w dniu 23 maja 2022 roku 
 

Posiedzenie wspólne komisji stałych Rady Gminy Sejny rozpoczęło się o godz. 900 

Posiedzenie komisji zakończyło się o godz. 1035 

Posiedzenie komisji odbyło się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Sejny. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków komisji /lista obecności w zał./ 

 

W posiedzeniu udział wzięli pracownicy Urzędu Gminy Sejny: 

1. Łostowski Dariusz Adam - Wójt Gminy,  

2. Wiśniewski Grzegorz - Sekretarz Gminy, 

3. Delnicka Beata  - Skarbnik Gminy,  

4. Pawlukiewicz Józef – Kierownik Obsługi Komunalnej Gminy Sejny   

5. Luto Jadwiga – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

6. Pietuszewska Izabela - referent ds. gospodarki mieniem komunalnym  

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 

4. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie: 

a. zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Sejny,  

b. przyjęcia Oceny Zasobów Pomocy Społecznej Gminy Sejny za rok 2021, 

c. zgody na ustanowienie służebności przesyłu, 

d. zmian budżetu Gminy Sejny na 2022 rok,  

e. zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sejny na lata 2022-2026. 

5. Sprawy różne. 

6. Zamknięcie obrad. 
 

do pkt. 1 

Otwarcie obrad. 

Posiedzenie wszystkich komisji otworzyła i przewodniczyła mu Raś Joanna Przewodnicząca Komisji 

Rolnictwa, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Środowiska  

Na podstawie listy obecności stwierdziła prawomocność obrad. 

W obradach udział wzięli członkowie następujących komisji: 

 Komisji Rolnictwa, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Środowiska, 

 Komisji Budżetu i Finansów, Spraw Społecznych, Oświaty i Kultury, 

 Komisji Rewizyjnej, 

 Komisji Skarg Wniosków i Petycji. 

Wspólne posiedzenie komisji protokołowała Elżbieta Bruś. 

 

do pkt. 2 

Przyjęcie porządku obrad. 

Przedstawiony porządek obrad przez Państwa Radnych został przyjęty jednogłośnie. 

 

do pkt. 3 

Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji 

Protokół z poprzedniego wspólnego posiedzenia komisji stałych z dnia 30 marca 2022 roku w przedstawionej 

formie został przyjęty jednogłośnie. 
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do pkt. 4, lit a 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu Gminy Sejny 

Głos zabrała Pani Pietuszewska Izabela - referent ds. gospodarki mieniem komunalnym przedstawiła 

Państwu Radnym projekt uchwały i powiedziała, że dotychczasowa uchwała w sprawie zasad wynajmowania 

lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Sejny podjęta została w maju 2018 roku. Od 

tego czasu zaszły zmiany w ustawie o ochronie praw lokatorów, mieszkaniowym zasobie gminy i o zmianie 

Kodeksu cywilnego, a mianowicie w artykule 21 ust. 3 dotyczącym zasad wynajmowania lokali. Nowelizacja 

nakłada na gminy obowiązek określenia w drodze uchwały warunków, jakie musi spełniać lokal dla osób 

z niepełnosprawnościami, z uwzględnieniem rzeczywistych potrzeb dla danego rodzaju niepełnosprawności, 

a także zasad przeznaczania lokali na realizację zadań przewidzianych w ustawie o pomocy społecznej oraz 

ustawie o wspieraniu rodziny i systemie pieczy zastępczej. W tym celu uchwała została rozszerzona o  dwa 

dodatkowe rozdziały. 

Przewodnicząca Obrad poprosiła radnych o uwagi lub wnioski do projektu uchwały. Odczytała projekt 

uchwały. Uwag i pytań radni do projektu nie wnieśli. Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

do pkt. 4, lit b 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Oceny Zasobów Pomocy Społecznej Gminy 

Sejny za rok 2021   

Głos zabrała Pani Luto Jadwiga – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Sejnach przedstawiła 

projekt uchwały i powiedziała, że zgodnie z art. 16a ustawy z dnia 12 marca 2004r. o pomocy społecznej 

gmina, zobowiązana jest do sporządzania corocznie oceny zasobów pomocy społecznej w oparciu o analizę 

lokalnej sytuacji społeczno-demograficznej, która w szczególności winna obejmować: infrastrukturę, kadrę, 

organizacje pozarządowe, nakłady finansowe ponoszone na zadania pomocy społecznej oraz informacje 

o osobach i rodzinach korzystających z pomocy społecznej. Ocena wraz z rekomendacjami jest podstawą do 

planowania działalności jednostek organizacyjnych pomocy społecznej oraz planowania budżetu na rok 

następny. 

Przewodnicząca Obrad Radna Raś Joanna zauważyła, że w Gminie Sejny liczba mieszkańców maleje cały 

czas jest tendencja spadkowa. Ile osób korzysta z pomocy GOPS - spytała Radna Raś Joanna 

Pani Luto Jadwiga - Kierownik GOPS odpowiedziała, że ilość osób, którzy korzystają z pomocy maleje, ale 

wzrasta kwota świadczeń socjalnych. W dalszej części swego wystąpienia Pani Kierownik przedstawiła 

specyfikę pracy GOPS Sejny. 

Państwo Radni zadeklarowali pomoc przy rozładunku tirów przyjeżdzających z Holandii z Fundacji Mosty 

Przyjaźni. 

Przewodnicząca Obrad poprosiła radnych o uwagi lub wnioski do projektu uchwały. Odczytała projekt 

uchwały. Uwag i pytań radni do projektu uchwały nie wnieśli. Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt 

uchwały. 

 

do pkt. 4, lit c 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zgody na ustanowienie służebności przesyłu 

Głos zabrał Pawlukiewicz Józef – Kierownik Obsługi Komunalnej Gminy Sejny, poinformował Państwa 

Radnych, że po podjęciu tej uchwały Rada Gminy wyrazi zgodę na ustanowienie służebności gruntowej 

przesyłu polegającej na lokalizacji kabla energetycznego przez nieruchomość oznaczoną, jako działka nr 12 

(droga wewnętrzna) położona w obrębie ewidencyjnym Kielczany stanowiąca własność Gminy Sejny na 

rzecz PV Sejny SP z o.o., który zwrócił się z wnioskiem o ustanowienie służebności gruntowej przesyłu 

polegającej na prawie korzystania z nieruchomości obciążonej, na której znajduje się urządzenie w postaci 

kabla energetycznego oraz na prawie przechodu, przejazdu, w zakresie niezbędnym do budowy, eksploatacji, 

naprawy i konserwacji urządzeń. Służebność przesyłu zostanie ustanowiona w formie aktu notarialnego na 

okres 20 lat. 

Przewodnicząca Obrad poprosiła radnych o uwagi lub wnioski do projektu uchwały. Odczytała projekt 

uchwały. Uwag i pytań radni do projektu uchwały nie wnieśli. Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt 

uchwały. 
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do pkt. 4, lit d 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Sejny na 2022 rok 

Głos zabrała Pani Delnicka Beata Skarbnik Gminy, przedstawiła Państwu Radnym treść projektu uchwały i 

poinformowała, jakie zmiany w budżecie zostaną wprowadzone po podjęciu uchwały.  

Rozwiązała się dyskusja. 

Przewodnicząca Obrad Radna Raś Joanna zwróciła się z pytaniem do Przewodniczącej Rady Pani 

Pietruszkiewicz Anny z zapytaniem, – dlaczego dzisiaj nie ma uchwały w porządku obrad dotyczącej zmiany 

planu zagospodarowania przestrzennego? 

Przewodnicząca Rady Pani Pietruszkiewicz Anna wyjaśniła, że po konsultacjach z Panem Wójtem 

dowiedziała się, że pracę nad tą uchwałą zostały rozpoczęte. Pani urbanistka, której została zlecona ta sprawa 

przeprowadzić ma analizę i na następną sesję, która odbędzie się w czerwcu taki projekt uchwały ma być 

przedstawiony Radzie Gminy. 

Głos zabrał Pan Dariusz Łostowski – Wójt Gminy zapewnił, że analiza i prace nad planem zagospodarowania 

przestrzennego trwają. Urbanista na prace te potrzebuje trzech miesięcy, dlatego też przygotowanie projektu 

uchwały jest wydłużone w czasie.  

Przewodnicząca Obrad poprosiła radnych o uwagi lub wnioski do projektu uchwały. Odczytała projekt 

uchwały. Uwag i pytań radni do projektu uchwały nie wnieśli. Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt 

uchwały. 

 

do pkt. 4, lit e 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sejny na 

lata 2022-2026. 

Głos zabrała Pani Delnicka Beata - Skarbnik Gminy, poinformowała, że zmiany w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Gminy Sejny na lata 2022-2026 polegają na doprowadzeniu planowanych kwot dochodów 

i wydatków do zgodności z uchwałą budżetową. 

Przewodnicząca Obrad poprosiła radnych o uwagi lub wnioski do projektu uchwały. Odczytała projekt 

uchwały. Uwag i pytań radni do projektu uchwały nie wnieśli. Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt 

uchwały. 

 

do pkt. 5 

Sprawy różne. 

Przewodnicząca Rady - Pani Pietruszkiewicz Anna zaapelowała do Państwa Radnych o to, aby na obradach 

sesji przy swoich wypowiedziach korzystali z mikrofonów, ponieważ osoby oglądające, które wypowiadają 

się bez mikrofonów nie są słyszalne dla osób śledzących obrady sesji. 

Radny Pietruszkiewicz Romuald- spytał o zbiórkę folii z gospodarstw rolnych. 

Głos zabrał Pan Dariusz Łostowski – Wójt Gminy wyjaśnił, że folia została odebrana od osób które wyraziły 

na to chęć i zgłosiły się do gminy. 

Radny Pietruszkiewicz Romuald- spytał, kiedy będzie realizowany następny taki program? 

Pan Wójt odpowiedział, że podobny wniosek będziemy składany w następnym roku. 

Radna Budowicz Grażyna spytała, na jakim etapie jest rozbudowa Szkoły Podstawowej w Poćkunach oraz 

przebudowa Domu Kultury w Berżnikach? 

Pan Wójt odpowiedział, że przy rozbudowie Szkoły Podstawowej w Poćkunach pojawiły się opóźnienia, 

które są spowodowane z coraz droższymi materiałami i brakiem materiałów budowlanych. 

Natomiast na przebudowę Domu Kultury w Berżnikach był ogłoszony przetarg, który został rozstrzygnięty 

niepomyślnie dla nas. Pan Wójt zapewnił, że przetarg zostanie ogłoszony jeszcze raz. 

Radna Rapaczyńska Monika spytała o dostęp do jeziora we wsi Sumowo i o znajdującą się tam działkę, na 

której ma powstać plaża. 

Pan Wójt wyjaśnił całą sytuację związaną z budową plaży we wsi Sumowo. 

Radna Rapaczyńska Monika zwróciła uwagę na niebezpieczny zakręt znajdujący się na drodze w Sumowie, 

zwróciła się z prośbą o remont drogi i zakrętu. 

Głos zabrał Pawlukiewicz Józef – Kierownik Obsługi Komunalnej Gminy Sejny poinformował Państwa 

Radnych, że na dzień dzisiejszy nie ma możliwości zrobienia takiego remontu z powodu braku pieniędzy. 

W marcu na Sesji zostały zabrane pieniądze w wysokości 80 924 tysięcy złotych.  

Pani Delnicka Beata - Skarbnik Gminy powiedziała, że Obsługa Komunalna wnioskowała o zabranie 

pieniędzy z dróg na wynagrodzenia. 
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Pawlukiewicz Józef – Kierownik Obsługi Komunalnej Gminy Sejny poinformował o kwotach planowanych 

na rok bieżący i o kwotach faktycznie otrzymanych. 

 

do pkt. 6 

Zamknięcie obrad. 

Na tym posiedzenie zakończono. Przewodnicząca Obrad podziękowała wszystkim za przybycie i zamknęła 

wspólne posiedzenie wszystkich stałych Komisji Rady Gminy Sejny. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

 

 

 

      Protokółowała:                  PRZEWODNICZĄCY  OBRAD 

Inspektor ds. obsługi rady   

    

       Elżbieta Bruś                         Raś Joanna 


